



**PLAY
CAT**

INDUSTRIES INC.

all-seasons vehicule

POWERFUL AND STURDY

REVERSE SPEED

CAN TURN FULL CIRCLE

Operated by two 13" endless tracks which procure it an unparalleled force and steadiness of traction, Playcat is became the great favorite of serious companies who have to work hardly in all time of the year. The Playcat vehicle and trailer are now the indispensable tools for those people who must continually travel on rough terrains in all seasons. Remember that you have no off-season with PLAYCAT!



The all-seasons vehicle Playcat, model "400" is an untiring horse. It will drive you far in forest. Its heavy all-welded aluminum body is safe and permit to pass through the worst swamps: with Playcat, you can give full vent at your imagination. Its very simple and solid mechanism will keep the great Playcat value during years and years.

Due to its Alcan extrusion Aluminum body with galvanized steel frame, the all-seasons vehicle PLAYCAT is immunized against the corrosion. Its strong structure offers the possibility to carry 800 up to 1,000 pounds and to haul up to 2,000 pounds under normal conditions. Two supper twin seats of 32" wide offer all the comfort for 4 persons. The Playcat can reach up to 30 miles an hour. This machine can go everywhere and can climb any slopes of 45°, showing by this way, its great superiority on all other kinds of vehicles actually on the market.





**PLAY
CAT**

INDUSTRIES INC.

PRODUCEZ VOTRE
**SOCIÉTÉ D'EXPLOITATION
A-CO-MAT**
P. 271 COLMAR-FRANCE
R. TAL 68005

véhicule toutes-saisons

■ PUISSANT ET RESISTANT ■ FAIT MARCHÉ ARRIÈRE ■ TOURNE SUR LUI-MÊME ■



Le véhicule toutes saisons Playcat, modèle "400", est un cheval infatigable. Il vous conduira loin en forêt. Sa construction monocoque est sûre et permet de franchir les pires marécages. La solidité du Playcat fait en sorte que vous pourrez donner libre cours à toutes vos fantaisies. Son mécanisme simple et durable conservera au Playcat sa grande valeur pendant de longues années.

Deux chenilles de 13" pleine longueur permettent au véhicule toutes saisons Playcat de circuler avec autant de facilité à travers bois et marécages que dans la neige. Rien ne l'arrête. Le Playcat est un véhicule sportif qui peut facilement prendre à son bord quatre personnes. Il se révèle utile pour remorquer quantité d'objets sur de courtes et grandes distances.



Grâce à sa carrosserie en extrusion d'aluminium Alcan sur châssis d'acier galvanisé, le véhicule toutes saisons Playcat est antirouille. Sa construction solide lui permet de transporter de 800 à 1,000 livres et de remorquer jusqu'à 2,000 livres dans des conditions normales. Deux sièges jumelés de 32" de largeur offrent tout le confort à 4 adultes. Le Playcat peut atteindre jusqu'à 30 milles à l'heure. Aucun obstacle ne l'arrête: il escalade des pentes de 45°, prouvant ainsi sa supériorité sur tous les véhicules roulants sur le marché.